



AFRICAN GENERAL CHAMBER OF COMMERCE (GREATER CHINA)

大中华非洲商会

Date: 15<sup>th</sup> Jan, 2026

To Whom It May Concern,

**Silk Road Harmony • China-Africa Ethnic Carnival**

We, African General Chamber of Commerce (Greater China), hereby authorize **Paper Communication Publications Limited** to act on our behalf in connection with the upcoming **Special Issue Publication** and related **Sponsorship Program** for about event - **Silk Road Harmony • China-Africa Ethnic Carnival**.

The scope of this authorization includes:

1. **Production** – To plan, design, and produce the special issue in accordance with our NGO's mission and branding guidelines.
2. **Sponsorship Outreach** – To contact potential sponsors and customers, present sponsorship opportunities, and secure sponsorship commitments for the special issue.
3. **Representation** – To represent our African General Chamber of Commerce (Greater China) in communications with sponsors, partners, and stakeholders regarding the special issue and sponsorship program.

This authorization is valid from **15<sup>th</sup> Jan, 2026** until **15<sup>th</sup> May, 2026**, unless revoked earlier in writing by our organization. All actions taken by **Paper Communication Publications Limited** under this authorization are binding upon **African General Chamber of Commerce (Greater China)**, provided they are within the scope described above.

We appreciate your cooperation and support in working with **Paper Communication Publications Limited** as our authorized representative for this project.

Sincerely,

African General Chamber of Commerce (Greater China)





AFRICAN GENERAL CHAMBER OF COMMERCE (GREATER CHINA)

大中华非洲商会

日期：二零二六年一月十五日

致相关人士：

## 丝路同心. 中非民族嘉年华

我们，大中华非洲商会，特此授权 讯通出版有限公司 代表我方开展以下工作，涉及即将出版的“丝路同心. 中非民族嘉年华”特刊 及相关 赞助计划：

- 制作 —— 负责策划、设计并制作特别专刊，确保符合我方使命及品牌规范。
- 赞助拓展 —— 联系潜在赞助商和客户，介绍赞助机会，并落实赞助承诺。
- 代表沟通 —— 在特别专刊及赞助计划相关事宜中，代表我方与赞助商、合作伙伴及利益相关方进行沟通。

本授权自二零二六年一月十五日起至二零二六年五月十五日 止有效，除非我方提前书面撤销。凡在上述授权范围内由 讯通出版有限公司 所采取的行动，均对我方 大中华非洲商会具有约束力。

感谢各方的支持与合作，请与 讯通出版有限公司 作为我方授权代表共同推进此项目。

此致  
敬礼

大中华非洲商会

